
Referat fra FAU møte 12.05.2022 

 

• Skolen orienterte om bytte av Leirskole, fra Høvringen til Bjørnsund. Kontrakten med 

Høvringen er sagt opp og det er dagens 5 trinn som blir de første som reiser til 

Bjørnsund.  

Lærere, rektor i dialog med leder og nest leder i FAU enige om skift da barn og unge i 

dag ikke kjenner sin egen kultur, kystkultur. Med leirskole Bjørnsund vil de bli kjent 

med det samt at andre skoler i Kristiansund som bruker Bjørsund i dag er veldig 

førnøyde med pedagogiske opplegg de har. 

 

• Elevundersøkelser og læringsmiljø. 

Rektor forteller om hvilke undersøkelser skolen har: Spectre 5-7 trinn som alle skoler 

i kommunen tar, elevundersøkelsen fra UDIR som har både en pålagt undersøkelse 

og en frivillig samt at vi for de minste trinnene 1-3 har laget en egen undersøkelse 

med 5 spørsmål om hvordan elevene opplever sin skolehverdag. Rektor viste 

spørsmål som blir stilt i elevundersøkelsen samt hva svar elevene på skolen gir. 

Skolehverdagen handler først og fremst om: 

At den enkelte elev opplever å ha venner, at eleven opplever å mestre 

skolehverdagen – alt fra støtte fra lærer til egen innsats i skolearbeid. 

Rensvik skole skårer bra på alle trinn, men vi ser at vi skal arbeide videre med at 

elevene i enda større grad skal få være med å vurdere sitt eget arbeid og at vi skal 

fortsette å arbeide med variasjon i undervisning, jobbe alene, i par og i gruppe.   

 

• NY skole med oppstart 2026. 

Legger ut presentasjon i egen fil. Punkt foreldregruppen arbeider videre med: 

 

• Hva skal være igjen i nærmiljøet på Rensvik etter at skolen forsvinner? 

• Reguleringsplan, trygg og sikker skolevei. 

 

 

 

Referent: Rektor Åsa Rasmussen  


